
ZMČ 20 – 11.6.2018 

Interpelace občanů a členů zastupitelstva 

 

 

 

Seznam interpelací občanů: 

 

1. pan Ing. Jiří Lameš – Zdr. stř. Rohožník – interpelace směřována na pana Tomáše 

Fáberu a byla předána.   

2. paní Michaela Skalníková – Konalo se veřejné projednání návrhu úprav prostranství 

před 2. stupněm ZŠ? Pokud ano, kdy? Mohly podobu výsledného návrhu ovlivnit děti, 

popř. veřejnost? Byl návrh někde publikován – Újezdský zpravodaj, web MČ? Proč 

návrh počítá se zachováním plotu a je možné to ještě změnit? – interpelace směřována 

na paní Karlu Jakob Čechovou, která ústně odpověděla.  

  

 

Seznam interpelací zastupitelů: 

 

1. pan Pavel Roušar – GDPR – interpelace směřována na pana tajemníka, který ústně 

odpověděl.  

2. paní Karla Jakob Čechová – jaké máte připravené náhradní řešení pro to, aby zdravotní 

středisko mohlo zůstat na Rohožníku? – interpelace směřována na pana Petra Duchka a 

byla předána. 

3. pan Pavel Roušar - územní rozvoj – interpelace směřována na paní starostku, která ústně 

odpověděla.  

4. pan Pavel Roušar – personalista – interpelace směřována na pana tajemníka, který ústně 

odpověděl.  

5. pan Michael Hartman – neplnění zákona 131/2000 ze strany předsedy kontrolního 

výboru ZMČ – interpelace směřována na Mgr. Martina Kopeckého a byla předána. 

6. paní Karla Jakob Čechová – Referendum – pozdní podání – interpelace směřována na 

pana Petra Duchka a byla předána. 

7. paní Zuzana Dastychová – hasiči – interpelace směřována na pana Slezáka, odpověděla 

paní starostka Karla Jakob Čechová. 

 

 

Odpověď na interpelaci občana: 

1. Věc: Interpelace ze dne 11.06.2018  

Obsah interpelace: Zdravotní středisko Rohožník  

Dobrý den pane Lameši, na základě Vaší interpelace vám odpovídám na Váš dotaz. Zdravotní 

středisko Rohožník stojí a jeho technický stav je nevyhovující.  

Tomáš Fábera místostarosta MČ Praha 21 


